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PROTOKÓŁ NR VII/2015 

z obrad VII 

 Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 19 maja 2015r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Leszka Idasza 

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy obecności 15 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik  

do niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesja odbyła się w Sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył 

posiedzenie VII Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz pozostałych 

uczestników obrad.  

Zgodnie z podpisaną listą obecności w chwili otwarcia posiedzenia VII Sesji Rady Gminy 

Miedźno obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji.  

Przewodniczący Idasz poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłej na 

początku maja br. Barbary Labut – wieloletniego Radcy prawnego gminy. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad VII sesji informując obecnych o możliwości 

zgłaszania do niego zmian:  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
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5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2014 

rok”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Miedźno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Miedźno. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej w Mokrej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok. 
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17. Podjęcie uchwały zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Gminy Miedźno na lata 

2015-2021. 

18. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

19. Interpelacje i wolne wnioski. 

20. Zakończenie obrad VII sesji Rady Gminy.  

Wójt zgłosił wniosek, by po pkt 17 porządku obrad wprowadzić 3 projekty uchwał:  

1. w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu służbowego samochodu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku; 

2. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.; 

3. w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miedźno. 

Swój wniosek uzasadnił tym, że podczas posiedzeń komisji sygnalizował, iż podczas sesji zostaną 

wprowadzone uchwały dot. przekazania środków na zakup samochodu oznakowanego dla Policji. 

Dodał, że projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miedźno wynika z rezygnacji 

pani Ściebury z zajmowanego stanowiska i ma na celu dokonanie czynności porządkowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba powiedział, że zwracał poprzednio uwagę, aby nie włączać do 

porządku obrad nowych  projektów uchwał, gdyż jak sam stwierdził „są one pisane na kolanie”.  

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady poddał wniosek Wójta o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu chwały w sprawie w sprawie przekazania środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

służbowego samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku pod 

głosowanie.  

Głosowało 15 radnych w tym:

głosów „za” - 14

głosów „przeciw” - 1 

głosów „wstrzymujących” - 0  
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Wniosek został przyjęty. 

Następnie Przewodniczący poddał wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

chwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

Głosowało 15 radnych w tym:

głosów „za” - 14

głosów „przeciw” - 1 

głosów „wstrzymujących” - 0  

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu chwały 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miedźno pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym:

głosów „za” - 12

głosów „przeciw” - 1 

głosów „wstrzymujących” - 2  

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poddał porządek obrad po zmianie pod głosowanie.  

Głosowało 15  radnych w tym: 

głosów „za” - 14

głosów „przeciw” - 1 

głosów „wstrzymujących” - 0  

Porządek obrad został przyjęty.  

Wobec powyższego Rada obradowała według następującego porządku: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
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5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2014 

rok”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Miedźno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Miedźno. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej w Mokrej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok. 
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17. Podjęcie uchwały zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Gminy Miedźno na lata 

2015-2021.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu służbowego samochodu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miedźno.  

21. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

22. Interpelacje i wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad VII sesji Rady Gminy.  

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Leszek Idasz zapytał czy są uwagi do protokłu. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba powiedział, że nie otrzymał załącznika dot. informacji z prac 

Rady Społecznej przy ZOZ-ie. Dodał, że z Biuletynu Informacji Publicznej (BIP) z I sesji 

zniknęło sprawozdanie prezesa Agencji Rozwoju Aglomeracji Wrocławskiej – Dariusza 

Ostrowskiego. 

Kierownik Bernaś powiedziała, że przesłała załącznik dot. sprawozdania z prac Rady 

Społecznej przy ZOZ-ie, ale w późniejszym terminie, gdyż otrzymała sprawozdanie od radnej 

Gorzałki dopiero przed posiedzeniem komisji w dniu 13 maja br.  

Wójt powiedział, że uchwały są wprowadzane na bieżąco. Dodał także, że żadne informacje  

z BIP-u nie są usuwane, co można sprawdzić w rejestrze zmian pod publikacją. Cały protokół 

jego zdaniem jest napisany w sposób prawidłowy, tylko Wiceprzewodniczący otrzymał  

z opóźnieniem załącznik nr 3 do punktu 4 porządku posiedzenia poprzedniej sesji. Nadmienił, 
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że radni otrzymują protokół wcześniej w celu zapoznania się z nim i ewentualnym 

wniesieniem uwag. 

Radna Gorzałka powiedziała, że swoje sprawozdanie dostarczyła w późniejszym terminie, 

gdyż nie została poproszona na sesji o pozostawienie go w tym dniu. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba zaproponował by sesje były nagrywane. 

Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy.  

Głosowało 15  radnych w tym:  

- 14  

- 0  

– 1 

Protokół z VI sesji Rady Gminy został przyjęty.   

 

 Ad. pkt. 4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Przewodniczący Leszek Idasz przekazał głos Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Miedźnie – pani Emilii Piątek. 

Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej przedstawiona przez Kierownik 

GOPS-u stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Radny Bęben zapytał, czy zmieniła się ustawa dot. osób przebywających w domach pomocy 

społecznej a posiadających swój majątek? 

Kierownik GOPS-u odpowiedziała, że nie. Dodała, że dom pomocy społecznej nie przejmuje 

majątków osób przebywających w nich i często przebywają w nich osoby, które nie powinny. 

Radny Sznober zapytał co to jest Niebieska Karta? 

Kierownik Piątek odpowiedziała, że jest to Karta założona dla rodziny, w której występuje 

przemoc. Dodała, że zakładają ją funkcjonariusze policji, którzy jadą na interwencję. 

Radny Sznober zapytał czy jedna Niebieska Karta przypada na jedna rodzinę? 
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Kierownik Piątek odpowiedziała, że tak. Dodała, że nie wszędzie, gdzie jest Niebieska Karta 

występuje ewidentna przemoc, gdyż trzeba zrobić rozeznanie czy w danym domu jest 

podejrzenie o przemoc czy tylko jej jednorazowy incydent (np. awantury). 

Radna Gorzałka zapytała ile osób skorzystało z Karty Dużej Rodziny? 

Kierownik GOPS-u odpowiedziała, że wpłynęło 46 wniosków, a wydano 208 kart. Dodała, że  

na terenach wiejskich brakuje możliwości korzystania z niej, ponieważ brakuje ulg. 

Nadmieniła, że w miastach są większe możliwości skorzystania z niej. 

Sołtys Szczypiór stwierdził, że zdarzają się sytuacje, iż syn bierze świadczenia socjalne na  

opiekę nad matką, którą się nie opiekuje, a ona ponadto posiada jeszcze dobrą emeryturę. 

Kierownik Piątek odpowiedziała, że takie są przepisy. Osoba pobierająca to świadczenie 

socjalne powinna opiekować osobą, na które zostało ono przyznane. 

 

Ad. pkt. 5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2014 rok”. 

Przewodniczący Leszek Idasz przekazał głos Kierownikowi Referatu Inwestycji – panu 

Zbigniewowi Ciesielskiemu. 

Sprawozdanie dotyczące realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2014 

rok” stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wobec braku pytań do Kierownika Ciesielskiego Przewodniczący Idasz zarządził przerwę  

w obradach o godz. 15.05. 

Obrady wznowiono o godz. 15.25. 
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Ad. pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników. 

Wójt poinformował, że pismem z dnia 20 kwietnia 2015 r. Prezes Sądu Okręgowego  

w Częstochowie określił liczbę ławników do wyboru przez Radę na kadencję 2016-2019.  

Wynosi ona: 

 do Sądu Okręgowego w Częstochowie 1; 

 do Sądu Rejonowego w Częstochowie 1. 

Zgodnie z ustawą Prawo o ustroju sądów powszechnych wybory ławników przygotowują 

gminy jako zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej. Dodał, że przed przystąpieniem 

do wyborów rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię 

o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie. Poprosił, by radni wybrali ze swego grona osoby chętne do zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników. 

Nadmienił,  że ławnikiem może zostać ten, kto: 

 posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich; 

 jest nieskazitelnego charakteru; 

 ukończył 30 lat; 

 jest zatrudniony, prowadzi działalność gospodarczą, lub mieszka w miejscu  

kandydowania co najmniej od roku; 

 nie przekroczył 70 lat; 

 jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika; 

 posiada co najmniej wykształcenie średnie. 

Wyjaśnił także, kto nie może zostać ławnikiem oraz kto uprawniony jest do zgłaszania 

kandydatów. Dodał, że osoby chcące objąć funkcję ławników powinny mieć nieposzlakowaną 

opinię o niekaralności; głosowanie jest przeprowadzone w sposób tajny. Powiedział także, że 
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do komisji opiniującej muszą być zgłoszone minimum 3 kandydatury. 

Przewodniczący Idasz zaproponował Radnego Jana Paliwodę oraz Kierownik Aleksandrę 

Bernaś. 

Radny Bęben zgłosił natomiast Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Barbarę Piątek.  

Osoby zgłoszone wyraziły zgodę na swoje kandydatury do zespołu opiniującego ławników. 

Ponadto zdecydowały, że podczas pierwszego posiedzenia zespołu wybiorą spośród siebie 

przewodniczącego. 

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowało 15 radnych w tym:  

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”    - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 38/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Miedźno.  

Wójt omówił projekt uchwały, zwracając uwagę na punkt dot. pojemników metalowych, do  

których składowany był popiół, a które teraz zastąpione będą pojemnikami plastikowymi. 

Dodał również, że gmina dostosowuje treść regulaminu do umowy, którą podpisała  

z wykonawcą. Nawiązał także do kwestii paragrafu 5 dot. mycia samochodów na swojej 

posesji; jak wynika z regulaminu trzeba odprowadzać wodę po umyciu, do zbiorników 

wodnych, tak jak jest to na myjniach, jednak przepis ten został złagodzony: powinno się tak 

czyścić samochody, by nie zanieczyszczać gleby. 

Radny Graj odniósł się do rozdziału 3 par. 9 punktu 2 regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy pytając jak gmina zamierza wywiązać się z tego postanowienia. 
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Wójt odpowiedział, że każdy mieszkaniec powinien swoje kosze czyścić, a te gminne będą 

dezynfekowane przez pracowników, by nie gromadziły się w nich bakterie. 

Radny Graj odniósł się także do rozdz. 6 par. 15 ust. 1 punktu 4 regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy pytając jak to zrealizować, gdyż gmina nie posiada 

straży miejskiej.  

Wójt odpowiedział, że zadaniem właściciela zwierząt domowych jest zapewnienie czystości  

i porządku. 

Radny Sznober stwierdził, że „jak właściciel pójdzie z psem na spacer na wieś to posprząta, a  

jak np. do lasu to już niekoniecznie”.  

Wójt odpowiedział, że wszędzie powinno się sprzątać po swoich zwierzętach domowych. 

Sołtys Makles zapytała, jak można sprawdzić, co ludzie wypalają w piecach, ponieważ ma 

skargi od mieszkańców, że „śmierdzi”.   

Wójt odpowiedział, że jak tylko wpłyną wnioski w tej sprawie to gmina zainteresuje się tym 

problemem. Dodał, że każdy ma pojemnik lub worek na śmieci i to raczej kwestia 

świadomości ludzi jak je utylizują. 

Sołtys Lizurej zapytał o kwestię koni, które zanieczyszczają drogi i chodniki na 

uroczystościach gminnych zwłaszcza podczas obchodów bitwy pod Mokrą. 

Wójt odpowiedział, że zgodnie z treścią przepisu odpowiada za to właściciel konia.  

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer  39 /VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 
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Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

Wójt powiedział, że projekt tej uchwały powiązany jest z przetargiem, którym gmina jest 

zobligowana. 

Radny Graj zapytał jaki jest termin odbioru papy i czy umowa jest na ten odbiór podpisana. 

Wójt odpowiedział, że tak i że pojemnik dostarczony będzie w ciągu kilku tygodni, nie 

później jednak, niż do końca czerwca. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 40 /VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy. 

Wójt omówił treść projektu uchwały zwracając uwagę na niedobór funduszy na 

gospodarowanie odpadami pomiędzy tym co gmina zabiera a tym co płaci. Dodał, że przetarg 

spowodował, iż wysokość opłaty za odbiór śmieci to 6,85 zł. wyliczane na mieszkańca i 
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kwota ta jest nie wystarczająca, dlatego omawiana uchwała ma to zmienić. Podwyższenie 

stawki za odbiór odpadów na 6,90 zł. ma na celu pokrycie tych kosztów.       

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 41/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

 Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Miedźno. 

Wójt wyjaśniał treść projektu uchwały, zwracając uwagę, że jest ona w takiej samej treści jak  

poprzednia uchwała i że termin wnoszenia opłaty upływa z 25 dniem każdego miesiąca, 

oprócz grudnia, kiedy przypada to na 15 dzień.  

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 42 /VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 
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Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Wójt wyjaśnił treść projektu uchwały, zwracając uwagę na wysokość stawek, które teraz 

wzrosły za odbiór odpadów zarówno segregowanych, niesegregowanych jak i nieczystości 

ciekłych. Dodał, że stawka maksymalna uwzględniona w uchwale dotyczy m
3
,  bez względu 

na objętość pojemnika i że gmina przejmuje ścieki od terenów zamieszkałych przez 

mieszkańców. Problem z mniejszymi firmami zdaniem wójta jest rozwiązany, gdyż ich śmieci 

wchodzą częściowo w odbiór, który gmina prowadzi. 

Radny Leśnikowski powiedział, że Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

podjęła wniosek, aby stawka za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i transportu nieczystości ciekłych wynosiła 28 zł za 1 m
3
.  

Przewodniczący Idasz poddał wnioskiem Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 9 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 6 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Idasz odczytał projekt uchwały po wprowadzonych zmianach i poddał go 

pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 14 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 1 
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Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 43 /VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kłobuckiemu przez Gminę Miedźno. 

Wójt omówił treść projektu uchwały zwracając uwagę na to, że aby rozpocząć inwestycje 

opisane w projekcie uchwały, trzeba zawrzeć odpowiednie  porozumienia. 

Radny Leśnikowski zapytał, „czy Starosta jakąś rekompensatę da za tą pomoc?”.  

Wójt odpowiedział, że gmina nie wykonuje tego dla powiatu tylko dla mieszkańców i że 

trudno stwierdzić czy będzie rekompensata. Zdaniem Wójta raczej nie. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba zapytał,” ile metrów jest tego chodnika w Miedźnie  

i Ostrowach”. 

Wójt odpowiedział, że nie pamięta dokładnie tych danych, sprawdzi w dokumentacji  

i poinformuje radnego. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 44/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Mokrej. 
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Wójt omówił treść projektu uchwały stwierdzając iż strażacy z Mokrej dokonali rozeznania  

i  mają już „upatrzony” samochód, który zamierzają kupić. Dodał, że trzeba w tym działaniu 

jednostkę wesprzeć. 

Radny Oziembała zapytał, w co wyposażony jest ten samochód i jaki jest jego rocznik. 

Wójt odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na pytanie dotyczące wyposażenia 

samochodu ale jego zdaniem nie będzie bardzo bogate. Zdaniem Wójta samochód ma za 

zadanie dobrze funkcjonować. Dodał, że strażacy szukają samochodu wyprodukowanego 

około 1992, marki najprawdopodobniej IVECO. 

Radny Graj zapytał, czy jest już jakiś samochód zarezerwowany. 

Wójt odpowiedział, że według jego wiedzy strażacy mają wzór, ale cały czas szukają. 

Radny Trzepizur stwierdził, że we Władysławowie samochód będący na wyposażeniu OSP 

nie jest nowy, a działa bez zarzutów. 

Radny Graj zapytał „czy gmina znajdzie pieniądze na np. droższy egzemplarz?” 

Wójt odpowiedział, że jeżeli zajdzie taka potrzeba to gmina może znaleźć dodatkowe 

pieniądze i uzupełnić kwotę. Dodał, że wszystko zależy od procedury zamówienia. Zdaniem 

Wójta jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Mokrej działa dobrze i trzeba jej w tej kwestii 

pomóc. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 45/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 
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Ad. pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Wójt omówił treść projektu uchwały zwracając uwagę na to iż termin złożenia wniosku do 

Katowic upływa 28.05.2015r. Stwierdził, że gdy te formalności wypełnimy, to decyzje  

o pożyczce uzyskamy już do 30.06.2015r. Spłata rat będzie odbywała się w 4 transzach. 

Dodał, że będzie zrealizowana w tych pieniądzach ta inwestycja, która była zaplanowana na 

lata     2009-2013. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 46/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 47/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 
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Ad. pkt. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 

rok. 

Wójt powiedział, że treść uchwały dostosowana jest do stanu gdyby gmina otrzymała 

pożyczkę. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 48/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Gminy 

Miedźno na lata 2015-2021. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 49/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

służbowego samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku. 
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 Wójt powiedział że w tej uchwale przewidziany jest zakup samochodu służącego zarówno 

gminie Miedźno jak i gminie Popów. Dodał, że obie gminy przekazują na ten cel po      

18.000 zł. 

Radny Bęben stwierdził, że „5 lat temu był zakupiony Ford Fokus dla naszych policjantów”.  

Dodał także, że Komendant powinien przybyć na sesję i wyjaśnić do jakich celów ten 

samochód będzie nam służył. 

Wójt odpowiedział, Pan Komendant był u niego na spotkaniu i złożył pisemne pismo w tej 

sprawie. Dodał, że w niedługim czasie odbędzie się sesja poświęcona bezpieczeństwu i wtedy 

będzie można wysłać zaproszenie do Komendanta. Stwierdził także, że samochód będzie 

wykorzystywany przez dzielnicowych naszej gminy.    

Przewodniczący Idasz dodał, że samochód ten będzie oznakowany i to jest bardzo ważne. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 13 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 2 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 50/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

Wójt powiedział, że zmiany w tej uchwale są konsekwencją poprzednio podjętej uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 14 

 głosów „przeciw”  - 0 
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 głosów „wstrzymujących” - 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 51/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Ad. pkt. 20. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miedźno. 

Wójt powiedział, że w piątek 15.05.2015 wpłynęły do Urzędu Gminy 3 pisma dot. rezygnacji 

Pani Teresy Ściebury z pełnienia funkcji Skarbnika. Odczytał treść tego pisma. Dodał, że 

wypowiedzenie zostało złożone w trakcie jego nieobecności w Urzędzie Gminy. 

Radny Sznober zapytał jakie są przyczyny odejścia Pani Skarbnik. 

Wójt odpowiedział, że nie rozmawiał osobiście z Panią Skarbnik na temat jej odejścia z pracy. 

Dodał także, że pracował z Panią Ścieburą przez 8 lat i nie zamierzał pozbawić ją pracy. 

Stwierdził natomiast, że „widział ją w innej roli w samorządzie”. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba stwierdził, że „księgowość w tej sytuacji nie działa 

poprawnie, bo jeden pracownik jest na chorobowym; powstaje presja, gdyż osoba zwalnia się 

z pracy”.  

Wójt odpowiedział, że rezygnacja Pani Skarbnik jest dla gminy dużym zaskoczeniem. Dodał, 

że 16 kwietnia br. podpisał umowę na przeprowadzenie audytu księgowości; ze wstępnych 

analiz wynika, że „nie wygląda on za ciekawie”. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba stwierdził, że „Pani Skarbnik pewnie źle odebrała słowa 

Wójta”. 

Radna Gorzałka zapytała Wójta o audyt zewnętrzny: „Czym sprowadzenie kontroli było 

kierowane?”. 

Wójt odpowiedział, że zdarzenie mające miejsce w Wielki Czwartek spowodowało, iż podjął  

decyzje o kontroli zewnętrznej. 

Radny Sznober zapytał co wynika z raportu kontroli zewnętrznej. 
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Wójt odpowiedział, że ze wstępnego raportu wynika, że plan finansowy w pewnych 

kwestiach nie zgadza się z zaangażowaniem.  

Radny Sznober zapytał ile kosztuje audyt. 

Wójt odpowiedział, że 10.000 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba stwierdził, że nie było podanej listy osób, które 

kandydowały na funkcję Sekretarza. 

Wójt odpowiedział, że pan Kluba powinien zapoznać się z ustawą o pracownikach 

samorządowych, zgodnie z którą  może upublicznić tylko dane osób spełniających wymogi 

formalne i dopuszczone do udziału w konkursie. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 14 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 52/VII/2015. 

W załączeniu uchwała. 

 

Przewodniczący Idasz zarządził przerwę w obradach o godz. 16.50. 

Obrady wznowiono o godz. 17.00. 

Radny Graj opuścił obrady sesji, na Sali pozostało 14 radnych. 

 

Ad. pkt. 21. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 24 marca 2015 r. do 19 maja   

2015 r. przedstawił Wójt. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad. pkt. 22. Interpelacje i wolne wnioski. 

Radny Sznober zapytał jak długo będzie trwał nabór na nowego Skarbnika. 

Wójt odpowiedział, że rola Skarbnika jest bardzo ważna, gdyż wszelkie umowy dotyczące 

finansów są przez niego podpisywane, by mogły być zrealizowane. Dodał również, że nie 

wiadomo czy będzie rozpisany konkurs na nowego Skarbnika, gdyż gmina obecnie znalazła 

się w sytuacji kryzysowej. 

Radny Sznober stwierdził, że osoba pełniąca rolę Skarbnika powinna spełniać określone 

wymogi. 

Wójt odpowiedział, że funkcja Skarbnika to stanowisko bardziej polityczne niż urzędnicze; 

ważną rolę odgrywa tutaj relacja zaufania. 

Radny Trzepizur zapytał o przydomowe oczyszczalnie ścieków. Stwierdził, że Pan który 

opróżnia zbiorniki wywozi pół beczki, a pobiera opłatę o wysokości 70 zł, czyli taką, jaką 

pobiera się za wywóz całej beczki. 

Wójt odpowiedział, że gmina nie ma podpisanej umowy w tej sprawie. Dodał, że tutaj koszty 

eksploatacji to koszt zarówno mieszkańca jak i osoby która, usługę wykonuje. Stwierdził 

również, że jeśli mieszkaniec płaci za drogo to powinno zmienić się odbiorcę. 

Radny Trzepizur stwierdził, że na oczyszczalni nie chcą odbierać ścieków od innych firm niż 

od tych, z którymi podpisali umowy. 

Przewodniczący Idasz poinformował, że w okresie od 24 marca 2015 r. do 18 maja 2015 r. do 

Biura Rady wpłynęły następujące uchwały: 

1. Uchwała Nr VII/32/15 Rady Gminy Radziechowy-Wieprz z dnia 13 marca 2015 r.  

w sprawie poparcia działań mających na celu zahamowanie wypływu środków 

finansowych wypracowanych w regionie do budżetu centralnego oraz zwiększenie 

dochodów jednostek samorządu terytorialnego; 
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2. Uchwała Nr VII/33/15 Rady Gminy Radziechowy-Wieprz z dnia 13 marca 2015 r.  

w sprawie poparcia starań Światowego Kongresu Kresowian o nadanie nazwy 

Międzynarodowego Portu Lotniczego Katowice w Pyrzowicach imieniem Wojciecha 

Kilara; 

3. Uchwała Nr 72/VI/2015 Rady Miejskiej w Lublińcu z dnia 26 marca 2015  roku  

w sprawie poparcia starań Światowego Kongresu Kresowian o nadanie nazwy 

Międzynarodowego Portu Lotniczego Katowice w Pyrzowicach imienia Wojciecha 

Kilara; 

4. Uchwała Nr 63/V/2015 Rady Powiatu w Lublińcu z dnia 1 kwietnia 2015 roku  

w sprawie poparcia starań Światowego Kongresu Kresowian o nadanie nazwy 

Międzynarodowego Portu Lotniczego Katowice w Pyrzowicach imieniem Wojciecha 

Kilara; 

Ponadto w tym samym czasie do Biura Rady wpłynął wniosek Pana Adriana Kopacza 

dotyczący ustawienia znaku drogowego STOP na skrzyżowaniu ul. Dębowej z ul. 

Wyzwolenia w Miedźnie. Podkreślił, że więcej informacji w tej sprawie może udzielić radny 

Puchała. 

Radny Puchała powiedział, że znaki drogowe na skrzyżowaniu ulic Dębowej i Polnej z ulicą 

Wyzwolenia w Miedźnie zostały już ustawione. Dodał, że do tej pory ustawione były tam 

tylko znaki A7 – ustąp pierwszeństwa, a teraz są jeszcze znaki B20 – stop.  

Radna Gorzałka poruszyła sprawę skrzyżowania ulic Tęczowej i Zadwornej w Ostrowach nad 

Okszą. Stwierdziła, że trzeba poszerzyć tamtejszy trójkąt, gdyż „stwarza on 

niebezpieczeństwo dla dzieci, ponadto pojawia się tam zwierzyna i to miejsce wygląda 

nieciekawie”. 

Wójt odpowiedział, że podjedzie w to miejsce i sprawdzi. 

Radny Bęben zapytał o ulicę Księżycową i Szkolną w Miedźnie. Stwierdził, iż przy szkole 
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można „skrócić samochód o połowę”. Jego zdaniem przydałoby się przedłużyć parking, 

ponieważ jest za krótki.   

Wójt odpowiedział, że lustra zostały już zakupione i będą tam montowane. Dodał, że  

w kwestii parkingu gmina postara się coś uczynić, jednakże uważa, że jest tam dużo miejsca 

na parkowanie, ale rodzice podjeżdżają po swoje dzieci w tych samych godzinach co bus 

szkolny, w związku z czym robi się tłoczno. Zapewnił, że zapozna się z tą sprawą. 

Radny Trzepizur stwierdził, że gimbus mógłby wjeżdżać na plac szkolny i problemu by nie 

było. 

Wójt odpowiedział, że gmina będzie miała kłopot z wykonaniem tego, gdyż zimą jest tam 

składowany opał. 

Sołtys Makles zapytała o diety dla sołtysów. 

Wójt odpowiedział, że do końca marca sołtysi otrzymali 180 zł za sesję, a od kwietnia br. 

obowiązuje dieta w wysokości 400 zł miesięcznie oraz  4% z inkasa podatku. 

Sołtys Makles zapytała też o zablokowany przez las wyjazd z ulicy Golczewskiej na Mokrą. 

Stwierdziła, że pasowałoby obciąć te gałęzie, ponieważ przeszkadzają mieszkańcom. 

Radny Sznober stwierdził, że trzeba napisać wniosek do Nadleśnictwa. 

Radna Gorzałka zapytała odnośnie chodnika na skrzyżowaniu ulic Cichej i Częstochowskiej 

w Ostrowach nad Okszą. Stwierdziła, że będzie tam układany chodnik i pasowałoby zrobić 

też odwodnienie. 

Wójt odpowiedział, że problem ten był zgłaszany i dodał, że chodnik będzie wykonany 

zgodnie z projektem, w ramach tego powinno być zrobione odwodnienie.  

Radny Leśnikowski zapytał o studzienkę ściekową w Ostrowach nad Okszą. Stwierdził, iż 

pasowałoby przeciągnąć ją na łąkę tj. od ulicy Cichej pod chodnikiem do rzeki. 

Wiceprzewodnicząca Piątek powiedziała, że płot powinien być ustawiony tam od ziemi. 

Wójt stwierdził, że w tym miejscu nie ma rowu tylko była skarpa, ponadto ciągnie się od lat 
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problem scalenia. 

Radny Lizurej stwierdził, że trzeba napisać pismo do Nadleśnictwa o użyczenie klucza. 

Zapytał także o tegoroczną uroczystość w Mokrej, kiedy ona się odbędzie. 

Wójt odpowiedział, że uroczystość będzie wyglądała tak jak w latach poprzednich i będzie 

odbywała się 01.09.2015r. 

Sołtys Lizurej zapytał także o tablicę informacyjną w Mokrej II. Stwierdził, że mieszkańcy 

skarżą się na ciągłe zrywane z niej informacji.  

Wójt odpowiedział, że tablica dla mieszkańców Mokrej będzie zabezpieczona. Dodał, że 

będzie rozmawiał w tej sprawie z proboszczem, by stała ona na placu przy kościele. 

Sołtys Lizurej powiedział, że we wcześniejszych latach była zaszklona tablica informacyjna, 

ale szyba została i tak stłuczona. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba zapytał o pismo mieszkańców Kołaczkowic dotyczące 

remontu drogi pod lasem. 

Wójt odpowiedział, że inspektor Kosarga umawia w tej sprawie spotkanie z Nadleśniczym. 

Radny Sznober odniósł się do zamkniętych szlabanów w lasach i powiedział, że zgodnie  

z wcześniejszym pismem Nadleśniczego chciał on wiedzieć, gdzie jest klucz od szlabanu i kto 

go wypożyczył. Zapytał o zorganizowaną przez Gminny Ośrodek Kultury w Miedźnie (GOK) 

„Noc w muzeum”, a mianowicie dlaczego nie było Wójta, Przewodniczącego Rady oraz 

radnych. 

Wójt odpowiedział, że 2 maja br. w muzeum obchodzone było święto flagi, a radnego 

Sznobra nie było. Dodał, że na imprezie, o której mówi radny było kilku mieszkańców 

Mokrej. Podsumował żartobliwie, że są imprezy na których on jest, a na innych radny,  

w konsekwencji następuje uzupełnienie.  

Radna Gorzałka powiedziała, że na spotkaniu zorganizowanym przez stowarzyszenie Razem 

na wyżyny GOK otrzymał statuetkę za płytę z folklorem. Nadmieniła, że nagrodzony projekt 
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był „niewymierzalny”, a został wybrany. Dodała, że w danym momencie nie wszędzie radny 

musi być. 

Wójt powiedział, że ramach zrealizowanego projektu Folk-Energia wydano śpiewnik ludowy 

oraz zorganizowano koncerty w każdej gminie należącej do stowarzyszenia Razem na 

wyżyny. Podkreślił, że cieszy go, iż doceniono ten projekt, bo takiego jeszcze nie było. Co do 

udziału w różnych uroczystościach zwrócił uwagę, że „różnie to bywa i nie należy się 

licytować”. 

Sołtys Makles zapytała o dożynki. 

Wójt odpowiedział, że dożynki odbędą się we wrześniu w sołectwie Ostrowy. Dodał, że 

szczegółów nie jest w stanie dzisiaj określić. 

   

Ad. pkt. 23. Zakończenie obrad VII sesji Rady Gminy.  

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady VII sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 18.25. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Paulina Makles       (-) Leszek Idasz 

 

Uwagi wniesione do protokołu: 

…………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 


